

HBQ-X4030JSI/X4040ESI/8030JSI/8040ESI 网络压接机

HBQ-X4030JSI/X4040ESI/8030JSI/8040ESI NETWORK CRIMPING MACHINE



产品介绍 Introduction

HBQ-X4030JSI/X4040ESI/8030JSI/8040ESI 型网络压接机是海昌公司研发的新一代半自动压接设备。设备与MES数据库无缝对接，实现高效生产。

HBQ-X4030JSI/X4040ESI /8030JSI/8040ESI is the new generation crimping machine, which could network with MES and adjust the crimping height automatically.

特性 Features

● 节能

变频驱动，节约电量；
运动平稳，无磨损、无噪音；
过载电路保护确保操作安全，避免损坏电机。

● Energy efficiency

Driven by frequency conversion, save electricity;
Smooth movement, no wear, no noise;
Overload circuit protection to ensure safe operation, avoid damage to the motor.

● 高效

封闭高度参数随时调用，实现快速换模；
单机模式、联网模式可满足不同客户需求；
一键扫码录入原材料信息，读取数据库信息并调用；
远程下单排产，提高生产效率；
模具日常管理，统计模具压接次数及超限报警提醒。

● High Efficiency

Shut height parameters are called at any time to achieve fast mold change;
Offline and online mode can meet different customer needs;
One key scan code input raw material information, read database information and call out;

Remote control production, improve production efficiency;
Daily management of applicator, counting the times of pressing and over-limit alarm reminder.

● 高品质

微调量 $\pm 2\text{mm}$ 精度 $\pm 0.01\text{mm}$ ；
伺服抱闸制动保证压接过程高度的稳定可靠；
10寸工业级触摸屏操作灵敏；
体积小，占地面积小。可直接放置于工作台面使用。

Resolution range $\pm 2\text{mm}$, precision $\pm 0.01\text{mm}$;

Servo lock brake ensures the high stability and reliability during the pressing process;

Sensitive operation with 10inches industrial touch screen;

Small size, small occupation. Can be placed directly on the work table.

● 高品质

可选配卷纸器、料带切断模块、气动送料模块、防护罩等配件。

Optional winding device, carrier cutting module, pneumatic feeding module, safety cover and other accessories.

技术参数 Specifications

型 号	Type	HBQ-X4030JSI	HBQ-X4040ESI	HBQ-8030JSI	HBQ-8040ESI
行 程	Stroke	30mm	40mm	30mm	40mm
公称压力	Crimp Force	40kN		80kN	
封闭高度	Shut height	119.7mm	135.78mm	119.7mm	135.78mm
重 量	Weight	105kg		205kg	
线径范围	Wire Cross Sections	0~8mm ²		0~16mm ²	
高度调整量	Height adjusting range	$\pm 2\text{mm}$		$\pm 2\text{mm}$	
尺 寸	Dimensions	L360×W300×H890mm		L430 X W450 X H1030(mm)	
冲程数	Stroke per minute	160s.p.m		80s.p.m	
电 源	Power Supply	AC220V/50Hz		AC380V/50Hz	
功 率	Power	1.5kW		3.0kW	

★某些特别坚硬且坚固的线束可能不能进行处理，即使他们在所示的截面范围之内。如果有疑问我们很高兴为您试样。

Some extremely hard and solid wires may not be able to be processed, although they are within cross sections. we are willing to offer samples for you if any demands.